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Van de redactie
In dit nummer het tweede deel van de tweeluik over onze nieuwe
wijkbewoner: Clemens Cornielje, commissaris van de Koningin in de
provincie Gelderland.Verder veel aandacht voor wijkactiviteiten die
zijn geweest: het paaseieren zoeken en het snert-volleybaltoernooi. Én
aandacht voor activiteiten die gaan komen: Koninginnedag en de straat-
speeldag.
Verder zijn we verheugd te kunnen melden dat de redactie twee nieu-
we leden heeft: Marja Visser en Annemarie Schiffeleers zijn de gele-
deren komen versterken. Met Marja Visser heeft u in het vorige
nummer al kennis kunnen maken. De eerste bijdrage van Annemarie
vindt u in dit nummer: Juf Lenie van de peuterspeelzaal neemt
afscheid en is door Annemarie geïnterviewd.
Als laatste maakt de wijkraad in dit nummer melding van een aantal
ontwikkelingen in de wijk: de heroïneverstrekking bij Rijnstate komt
aan de orde, maar ook belangrijke ontwikkelingen bij de
Verrijzeniskerk.
Veel leesplezier!
De redactie
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De afgelopen 2 maanden hebben, naast de voorbereiding van het paaseieren
zoeken, in het teken gestaan van de verbouwing van ons wijkcentrum. De ver-
bouwing heeft veel tijd en energie gevergd van de bestuursleden. Zoals gebrui-
kelijk bij een verbouwing kwamen we voor
onaangename verrassingen te staan en was
het veel improviseren om de activiteiten op
de rails te houden. Helaas ontkwamen wij er
niet aan dat we enkele activiteiten moesten
stilleggen en onze leden moesten teleurstel-
len. Maar… we krijgen er iets héél moois
voor terug!

Verbouwing wijkcentrum
De verbouwing begon de eerste 2 weekenden van februari met de sloop-
werkzaamheden. Met (letterlijk) veel bloed, zweet en stof hebben tien
wijkbewoners gezorgd voor een kale ruimte. De eerste verrassing diende
zich de 1e week aan; een gesprongen CV-leiding. Halsoverkop werd een
installateur door de gemeente aangesteld om het leidingwerk te vervan-
gen. En dat terwijl de aannemer nog moest beginnen.
Inmiddels is de entree gebouwd, is de nieuwe toiletruimten betegeld en
zit het nieuwe plafond er in. Bij het schrijven van dit stuk is de zaal geslo-
ten t.b.v. de schilder, elektricien en loodgieter die bezig zijn met de afwer-
king van de wanden en het afmonteren van sfeerverlichting en toiletten.

Wij hebben als bestuur besloten
om ook een groot deel van de
inventaris te vernieuwen. Zo komt
er onder andere een echte bar
met achterwand, een cafétafel met
stoelen, nieuwe banken, nieuwe
gordijnen en nieuwe keukenappara-
tuur. Door Rubens Wonen wordt
de ruimte sfeervol en eigentijds
aangekleed en ingericht. Op 31
maart is de zaal gereed voor
gebruik.We nodigen u graag uit
voor een nieuwe kennismaking.
In september/oktober gaan we

Van het bestuur
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gelijktijdig met het 35
jarig bestaan van de ver-
eniging een grootse
opening organiseren.
Daarbij bent u uiteraard
van harte welkom.
Nadere berichtgeving
volgt.

Laatste seizoen Tina
Brouwer 
Na bijna 14 jaar heeft Tina aangegeven na dit seizoen te stoppen met het
geven van aerobiclessen en BBB.Tina heeft met veel passie en toewijding
leiding gegeven aan een grote groep dames.Wij en zondermeer onze
leden vinden het bijzonder jammer dat ze stopt en respecteren haar
besluit. Gelukkig is het seizoen nog niet ten einde en hebben we nu de
tijd om een geschikte vervanger te zoeken. Er zijn al verschillende lijntjes
uitgezet, maar bij deze doen wij ook een beroep op u. Kunt u
aerobic/BBB lessen verzorgen en vind u het leuk op de woensdagavonden
te werken met 2 enthousiaste damesgroepen of weet u iemand die hier-
voor geschikt zou kunnen zijn, meldt u zich dan bij ons.Wij bieden
uiteraard een passende vergoeding.

Speeltuin Bernard Zweerslaan
In februari heeft een klein groepje wijkbewoners (Hermine van der Burgt,
Katja Smit, Christel Tijhuis en Maurice Lankheet) een eerste gesprek
gehad met een ontwerpster van Donker Groen. Dit is het bedrijf dat de
speeltuin zal ontwerpen en opknappen. In dit gesprek zijn onze wensen
besproken. De gemeente heeft geld beschikbaar gesteld voor het maken
van een 'trappenpodium' en voor nieuwe speelelementen. Craneveer zal
eveneens een klein bedrag beschikbaar stellen. Op dit moment worden
door Donker de mogelijkheden bekeken en wordt gewerkt aan het ont-
werp van de speeltuin. Het ontwerp zal vervolgens besproken worden
met het groepje. In juni 2007 moet de speeltuin klaar zijn.

Basketballers
In april start een groep basketballers op de maandagavond in de gymzaal.
We werden benaderd door de groep naar aanleiding van onze oproep
voor een activiteit op de maandagavond. De groep bestaat uit 12 fanatie-
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kelingen. Dames en heren basketballers: welkom bij Craneveer! Wij wensen
jullie veel sportieve plezier en veel vreugde in onze zaal.

Agenda
30 april Oranjefeest Oremusplein

Bestuur Recreatieve Vereniging Craneveer
bestuur@craneveer.nl

Laatste kans
Beste wijkbewoners, weet u dat u in een unieke wijk woont waar we het nog
kunnen regelen om in een ongedwongen sfeer met elkaar te sporten en daarna
een drankje te drinken? Dit laatste zal straks als de recreatiezaal klaar is, een
nog groter genoegen zijn. Helaas merken we de laatste jaren dat het steeds
moeilijker is om voldoende mensen als lid te hebben In een paar jaar tijd is het
aantal badmintongroepen teruggelopen van zes naar drie. Ook is de zeer trouwe
maandag volleybalgroep gestopt.Veelal zijn er goede redenen. Mensen hebben
jaren met veel plezier gesport en zijn in die jaren ook evenzoveel jaren ouder
geworden. Ineens gaan mensen met blessures afvallen. De aanwas van jonge
mensen stagneert.

We zien de laatste jaren een groei van het aantal jonge gezinnen in de wijk.
Bij activiteiten als het paaseieren zoeken verbazen wij ons ieder jaar over
een weer groter aantal kinderen. Bij deze kinderen horen toch ook heel
veel jonge ouders.Wat is er nu leuker dan in een ongedwongen sfeer de
dagelijkse zorgen van u af te spelen bij een partijtje volleybal, badminton of
basketbal. Ja want er start wel en nieuwe basketbalgroep op de maandag-
avond bij Craneveer.
Bij de volgende activiteiten zijn vooral 40 minners meer dan welkom:
Basketbal maandag, badminton op maandag, dinsdag of donderdagavond,
volleybal op donderdagavond.Voor vooral de dames is er op woensdag
gelegenheid voor aerobic of BBB, voor de heren op zaterdagochtend
recreatiesport, of te wel zaalvoetbal.
Probeer een paar mensen bij het schoolhek of waar dan ook enthousiast
te maken en geef u op voor een van de activiteiten. U kunt altijd bij een
van de activiteiten binnenlopen, en aanmelden mag ook bij Marjan van
Roon (adres zie achterin de Craneveer). Binnenkort ga ik de zalen weer
reserveren en het is toch erg jammer als we nog meer activiteiten moeten
stopzetten. Dus mensen, kom uit de luie stoel en ga genieten van een uur-
tje bewegen in de buurt.

Marjan van Roon
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Kinderen zijn van alle tijden gewoon leuk!
Afscheid Lenie Kooderings, leidster 
peuterspeelzaal "de Springplank"

Het is zaterdagochtend, een bleke voorjaarszon verlicht de woonkamer van
Lenie Kooderings, beter bekend in onze wijk als 'juf Lenie'. Een leuk huis aan
de Ockeghemlaan, waar de koffie al lekker geurt en de opgeruimde gezellig-
heid van een echtpaar van voor in de zestig je tegemoet straalt. En binnenkort
zul je Lenie hier vaker kunnen vinden dan ooit, want, na éénendertig jaar
speelzaalwerk gaat zij op 25 april as. met vervroegd pensioen! Het huidige
Nederlandse peuterspeelzaalwerk vindt haar oorsprong in Arnhem. In Arnhem
en omstreken was het de huidige SPA (Stichting Peuterspeelzalen Arnhem) die
precies veertig jaar geleden met het peuterspeelzaalwerk startte.Vanaf de
start werd een zo groot mogelijke professionele aanpak voorgestaan. En met
succes.

"Ik ben er vanaf het begin bij geweest", zegt Lenie al direct enthousiast,
"eigenlijk via mijn dochtertje Carlien, die begin zeventigerjaren naar een
particuliere speelgroep hier in de wijk ging. De leidster van deze groep
vroeg me of ik zin had
om met haar samen
een "echte speelzaal"
te beginnen in het
gebouw van de oude
kleuterschool aan de
Peter van Anrooylaan
(waar nu de nieuwe
Springplank staat, red.).
In het begin draaiden
we samen twee och-
tenden met maar liefst
vierentwintig kinderen
per dag!"
Een flink verschil met de huidige situatie van twaalf à dertien kinderen
per ochtend... "Ja, inderdaad, en hoewel we het heel gezellig vonden met
z'n tweeën hebben we op een gegeven moment toch vóór de kinderen
gekozen, en ieder een eigen groep met twaalf tot vijftien  kinderen geno-
men, elk twee ochtenden."
Typerend voor deze sterke vrouw: deze keuze vóór de kinderen, en ook:
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het lef om iets nieuws te ondernemen. Gewoon omdat je erin gelooft!
Als je nu terugkijkt op éénendertig jaar speelzaal, wat heeft dan de
meeste indruk op je gemaakt? "Tja, de invoering van de Kaleidoscoop-
methode, een jaar of tien geleden, is, denk ik, wel een hele omwenteling
geweest. Dat ging niet zo maar één-twee-drie bij het personeel." "Kijk",
legt Lenie heel nuchter uit, "Ik  ben altijd al een structuurmens geweest.
Een bepaalde mate van structuur geeft de kinderen vastigheid, en dat
maakt dat ze zich veilig en vrij voelen. Dus voor mij bood Kaleidoscoop
juist handvatten voor iets wat ik in de praktijk al deed. Ik praat veel met
de kinderen: ik leg ze dingen op een eenvoudige manier uit, en moedig
ze aan om zelf ook duidelijk te communiceren met anderen".
Deze formule bleek erg succesvol.Tot op de dag van vandaag vinden
veel kinderen uit onze wijk de weg naar de Springplank, waar de voor-
bereiding op de basisschool voor hun begint. Maar niet alleen de peuters
profiteren hiervan, ook voor de ouders vormt de peuterspeelzaal vaak
een bron van informatie en nieuwe contacten.
"Het contact met de ouders van de kinderen is heel inspirerend.", ver-
volgt Lenie, "Het geeft je steeds weer nieuwe inzichten over de omge-
ving en opvoeding van jonge kinderen. Er groeit een relatie tussen de
leidsters - die een kind bijna twee jaar elke week zien-  en zijn ouders.
Eén van de grote voordelen van een peuterspeelzaal." stelt Lenie. "Ook
de oudercommissies spelen hierin al jaren een grote rol: Het was ieder
jaar weer leuk om te beleven hoe nieuwe leden met frisse moed allerlei
nieuwe ideeën realiseerden. Een mooie samenwerking met vrijwilligers,
die vaak zelfs nog doorgaat, nadat de kinderen al van de speelzaal af
zijn!"

Je zult ze nog missen, de kinderen waar je zo dol op bent en hun
ouders.Wat ga je doen als je straks aan je welverdiende pensioen
begint? “Ik ga volop genieten van mijn hobbies. Eindelijk eens tijd om in
onze tuin te werken en heerlijk te wandelen en fietsen. Maar vooral ver-
heug ik me op het koken voor groepen vakantiegangers, dat ik als vrij-
williger nu al weer drie-en-dertig jaar samen met mijn man, Dick, doe
voor de NIVON.Voortaan heb  ik hiervoor dus ook doordeweek vrije
tijd, en dat vind ik super!" 
Het zal duidelijk zijn  dat we "onze juf Lenie" zullen missen bij de
Springplank. Maar gelukkig blijft zij wel gewoon in de wijk. En wie weet
bij welke wijkevenemeneten wij haar de komende jaren nog zullen
tegenkomen...

Annemarie Schiffeleers
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Deel 2 van het exclusieve interview met een nieuwe wijk-
bewoner Clemens Cornielje, Commissaris van de Koningin

in de provincie Gelderland.

In het vorige nummer van Craneveer het eerste deel van het interview met
onze nieuwe buurtgenoot, Clemens Cornielje, commissaris van de Koningin in
de provincie Gelderland. In het eerste deel van het interview spraken we met
hem over zijn nieuwe huis, de buurt en zijn functie. In dit tweede deel van
het interview met hem gaan we in op zijn vrije tijd, zijn hobby's en ook zijn
rol in de totstandkoming van het Nationaal Historisch Museum.

Wat doet u graag in uw vrije tijd?
Mijn vriend en ik lopen en fietsen graag.Vaak zetten we de fietsen op
de auto, rijden een stukje en dan maken we een fietstocht van een aan-
tal uren. Zo kun je mooie tochten maken in de Achterhoek en op de
Veluwe.Verder wandelen we graag in de parken en bossen waar
Gelderland zo rijk aan is.Voor mooie vakanties hoeven we niet zo
nodig naar andere continenten. Onze vakanties bestaan veelal uit wan-
delvakanties en stedentrips in Europa. Ook gaan we graag op winter-
sport, hoewel ik door enige hoogtevrees geen goede afdaler ben op
ski's.Wel geniet ik
van de lange tochten
die we op ski's maken
in de wintersportge-
bieden.
Voor mijn werk kom
ik ook in het buiten-
land.We hebben bij-
voorbeeld goede
betrekkingen met
China. China ontwik-
kelt zich zoals u weet
in een enorm tempo.
De Gouverneur van
de provincie
Shandong is recente-
lijk in Gelderland op bezoek geweest en wij zijn ook daar geweest. Die
provincie telt 92 miljoen inwoners. Dat is nogal wat vergeleken met de
twee miljoen inwoners van Gelderland. Maar we kunnen veel voor de
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regio daar betekenen, bijvoorbeeld met onze kennis van weg- en
waterbouw.Verder is het goed voor ons bedrijfsleven.

Dossierkennis, daar staat u om bekend en dat betekent veel lezen, maar
leest u ook wel voor de lol?"
Lezen heeft bijna altijd met mijn werk te maken.Vrije tijd is schaars en
lezen in de vrije tijd, dat komt er veel te weinig van. Er zijn ook geen
speciale auteurs of genres. Bovenaan op de stapel boeken die ik gekre-
gen heb ligt een biografie over Bill Clinton, maar die is vuistdik en
moet wachten tot een vakantie. En dan nog.Als ik in mijn eerste
vakantiedagen een boek lees betrap ik mij erop, dat ik dan lees alsof
het een werkdossier is, gehaast samenvattend.. .Waar ben ik nu eigen-
lijk mee bezig, denk ik dan.

We willen wel iets over uw verleden weten.Wat is uw eerste herinnering?
Tjonge dat zal iets geweest zijn in de tijd dat ik een jaar of vier was,
denk ik, maar dat weet ik echt niet meer hoor .…
Ik ben geboren in Lobith in de Tolhuisstraat en heb daar mijn kinderja-
ren doorgebracht als jongste in een gezin met vier kinderen. Lobith
was toen een traditioneel katholiek dorp met een hechte gemeen-
schap. Mijn vader was er gemeentesecretaris en is later burgemeester
geworden in Angerlo. Doordat wij vlak over de gemeentegrens in
Doesburg woonden, kon ik daar politiek actief worden. In Doesburg
zou dat gezien het burgemeesterschap van mijn vader onmogelijk
geweest zijn. Ik werd toen assistent van de VVD in de gemeenteraad
van Doesburg en zat in de wijkraad Beinum.Van daaruit ken ik het
wijkwerk dus goed, en waardeer dat ook zeer.
Ja, de VVD was toen een heel bewuste keuze. Het was de tijd van de
ontzuiling en ik had me juist bevrijd uit mijn eigen zuil. Zo voelde dat.
Keuze voor de PvdA lag voor mij niet voor de hand, want dat leek me
teveel op een nieuwe zuil. Ik werd lid van de VVD, ook dat was voor
een jongeling in die tijd misschien geen voor de hand liggende keuze.
Maar het was de glorietijd van Hans Wiegel en het appel voor een
vrije keuze sprak mij enorm aan. Ondertussen bezocht ik het Liemers
College in Zevenaar en de lerarenopleiding biologie en wiskunde in
Nijmegen. Ik ben leraar wiskunde geweest in Bemmel en Arnhem, maar
er was in die tijd geen grote toekomst voor jonge leraren.Vanuit mijn
politieke activiteiten ben ik daarom naar Den Haag gegaan. Eerst als
beleidsmedewerker onderwijs van de VVD en in de jaren die volgden
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kreeg ik uiteenlopende functies in de fractie. Dat resulteerde in het
Kamerlidmaatschap in '94.Van 1998 tot 2002 was ik vice-voorzitter
van de liberale fractie. En toen dus in 2005, als kroon op het werk, de
stap naar Commissaris van de Koningin in Gelderland.

Laatste vraag.We hebben al het Openluchtmuseum en Burgers Zoo als
grote nationale attracties in onze achtertuin. Als alles goed gaat, komt er
straks ook nog het Nationaal Historisch Museum bij. U hebt daarbij op de
achtergrond een belangrijke rol gespeeld. Hoe hebt u dat gedaan?
Samen met burgemeester Krikke en Jan Vaessen van het NOM hebben
we de lobby voor Arnhem ingezet. En met succes. De doorslag is vol-
gens mij dat het een laagdrempelig museum wordt en dat we het op
korte termijn kunnen neerzetten. Het moet toegankelijk zijn voor een
breed publiek en we hebben een goed doordacht concept.
Mijn rol heeft vooral gezeten in het bewerken van de Tweede Kamer.
Ik heb daar mijn contacten en die gebruik je dan.

Hoe verloopt dat lobbyen nu concreet? Kunt u daar eens wat voorbeelden
van geven?
(Glimlach): Je moet de partijen de goede argumenten aanreiken en dat
zijn argumenten waar zij gevoelig voor zijn. Voorbeeld: terwijl ik in de
Tweede Kamer op bezoek was bij John Leerdam, van de PvdA, krijgt hij
een journalist van de Volkskrant aan de telefoon over het Historisch
Museum. Ik vroeg hem toen of ik die journalist ook even mocht spre-
ken. Ik zei toen tegen die journalist dat de PvdA natuurlijk voor een
laagdrempelig concept zou stemmen, dat afgestemd is brede lagen van
de bevolking: dus Arnhem. En dat ik me niet kon voorstellen dat de
PvdA anders zou stemmen, maar dat de journalist dat uiteraard het
beste aan John Leerdam zelf kon vragen. Die kon dat op dat moment
natuurlijk niet meer tegenspreken. Zo neem je kleine stapjes en uitein-
delijk hebben we het gered.

We betuigen onze dank. Hij heeft alle tijd voor ons genomen.We zijn
meer dan een uur bij hem geweest.Als we ons naar de deur begeven,
wil hij weten wat wij doen voor de kost. Heel geïnteresseerd is hij; een
echte mensenmanager.

Henk Wagenaar
Ysbrand Graafsma



Koninginnedag in de wijk
Woensdag 30 april is er weer feest in de wijk. Er wordt van alles op touw
gezet om Koninginnedag te vieren met de kinderen uit Alteveer en
Cranevelt. De aftrap vindt plaats bij het winkelcentrum aan de
Beethovenlaan. Om 9.45 uur start daar de versierde fietsentocht met als
einddoel het feest op het Oremusplein. Daar begint het feestprogramma
om 10.30 uur met spelletjes, een kleedjesmarkt, pony rijden, oefenen met
circusattributen en nog veel meer leuke dingen.

Iedereen mag gratis mee doen
Zoals gebruikelijk hoeven de kinderen niet te betalen voor deelname aan
het feest.Vriendjes, kleinkinderen, neefjes en nichtjes zijn allemaal wel-
kom. Om het feest mogelijk te maken doen we een beroep op uw bijdra-
ge. U kunt uw bijdrage storten op girorekening 1764968 t.n.v. J. Kortman .
Als u liever (anoniem) contant iets wil geven, kunt u dit doen via de brie-
venbus van Jaap Kortman, Obrechtstraat  21.

Wilt u helpen?
Er zijn al heel wat mooie Koninginnedagen geweest in de wijk. En dat is
mede te danken aan de vrijwilligers die zich inzetten. Ook dit jaar doen
we een beroep op u.Als u zich wil aanmelden als vrijwilliger kan dat door
te bellen met  Daphne Vrijkotte (026-3514627).

Programma
09.45 uur Versierde Fietsentocht van de Beethovenlaan naar het 

Oremusplein
10.30 uur Feest op het Oremusplein met o.a.:

Spelletjesweide
Kleedjesmarkt
Circusoefeningen
Pony rijden
Springkussen

12.00 uur Einde van alweer een geslaagd feest!   
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TELEFOONCIRKELS 
Wie kent niet het krantenbericht: dode man na drie weken gevonden in
woning. Het Rode Kruis voorkomt dit door het instellen van telefooncirkels.

Iedere keer weer worden we opgeschrikt wanneer zo´n bericht in de
krant staat of op televisie verschijnt.Toch gebeurt het vaker dan we
denken.Want niet iedereen heeft contact met kinderen, buren, familie
of kennissen. Er zijn genoeg mensen die veel alleen zijn. En wanneer je
dan wat ouder bent en ook niet makkelijk de deur uit komt, kan het
maar zo gebeuren dat je een keer valt en niemand daar weet van
heeft. Of nog erger, je overlijdt en je wordt pas gevonden wanneer de
postbode merkt dat er wel heel veel post in de gang ligt.
Daarom heeft het Rode Kruis telefooncirkels ingesteld. Iedere cirkel
heeft een aantal deelnemers. Dagelijks, op een afgesproken tijdstip,
start een begeleider een cirkel. Er wordt gebeld, geluisterd of de tele-
foon wordt opgenomen en een praatje gemaakt. Degene die gebeld is
belt de volgende deelnemer tot de cirkel rond is en de begeleider een
telefoontje ontvangt dat iedereen bereikt is en dat het goed gaat.
Wanneer een telefoon niet wordt opgenomen en er is niet van te
voren gemeld dat een deelnemer een dagje weg is, weet de begeleider
met welke contactpersoon contact opgenomen moet worden. Deze
persoon gaat even een kijkje nemen of alles wel in orde is. Zo wordt
voorkomen dat mensen onnodig lang gewond of nog erger thuis liggen.
Geïnteresseerd om als deelnemer of begeleider meer informatie te
ontvangen, bel even met het Rode Kruis.
Telefoon 026-4431700 op werkdagen tussen 09.00 uur en 14.00 uur.
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Snert-Volleybaltoernooi
Op zaterdag 26 januari is het snert-volleybaltoernooi voor de wijk
gehouden. Na de eerste enthousiaste aanmeldingen, bleef het enige tijd
angstig stil. Gelukkig bereikten we net het minimum aantal teams om
een leuk toernooitje te spelen. Sommige teams maken in de loop van
een paar jaar een mooie ontwikkeling door. Ook zijn er teams die in
een toernooi groeien. Een team dat beide groeicapaciteiten in zich ver-
enigt is Amadeus. Een paar jaar geleden ontstond er ineens een team
in de Mozartstraat. Het eerste jaar ging het team met de poedelprijs
naar huis. Een jaar daarna werd in ieder geval het jeugdteam gepas-
seerd.
Dit jaar verloor het team in de eerste ronde. Daarna ging het iedere
wedstrijd beter spelen, waardoor het uiteindelijk in de voorronde op
de tweede plaats eindigden. In de finalewedstrijd moesten ze het weer
opnemen tegen hun eer-
ste tegenstander. Nu
waren ze lekker warm
gespeeld en ze hadden
nog krachten over. De
finale wedstrijd werd door
hen overtuigend gewon-
nen.
Mooi dat er nu een ande-
re naam op de beker bij-
geschreven kan worden.
We hopen dat ze tot het
volgende toernooi trots
en et plezier naar de
beker zullen kijken.

De hele middag zijn in de recreatiezaal en de keuken mensen bezig
geweest. In de recreatiezaal was een programma met knutselactivitei-
ten voor de kinderen georganiseerd.Voor de iets groteren viel de
bingo in de smaak.Vanaf een uur of vier werd de snert geserveerd, die
gedurende de hele middag in porties was opgewarmd in de keuken. De
meesten aanwezigen lieten zich één of meerdere koppen heerlijke
snert goed maken.
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Het volleybaltoernooi was het laatste evenement voordat de verbou-
wing begon.We hopen dat het bij een volgend toernooi, als de zaal
mooi is opgeknapt, nog meer teams aanwezig zullen zijn. In gezelligheid
en sportiviteit is het toernooi misschien niet te overtreffen, maar de
zaal nodigt dan vast uit tot een langere nazit.

Marjan van Roon

Onze bardames tijdens het snertvolleybaltoernooi;
Waarom verbouwen? Het is toch gezellig? 
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Tandemhazen
Afgelopen zondag 16 maart 2008 was het weer zover. De wijkvereniging
had met behulp van vele vrijwilligers en de medewerking van het Nationaal
Openluchtmuseum het 'paaseieren zoeken' weer kraak en smaak gegeven.
Hoewel het weer, in tegenstelling tot vorige jaren, niet meewerkte, was het
ook dit jaar weer een kleurig
feest.

De belofte van een paashaas
en drie eieren van chocola
was voldoende om vele kin-
deren en hun ouders in
regenkleding of met paraplu
op een vroeg tijdstip van huis
te laten gaan. In verschillende
shifts kon worden gezocht
naar de lekkernijen van cacao.
De verrassing was met name
bij de kleintjes groot. Niet alleen vanwege de 'verstopte' chocolade
maar zeker ook vanwege de aanwezigheid van  grote paashazen.Twee
in getal, levensecht geschminkt en verkleed in een hazenpak. Dit keer
werd het spreekwoordelijke hazenpad niet gekozen maar gefietst. En
dat op een tandem. In een flinke tempo kwamen de hazen het

Openluchtmuseum
binnengesneld.Tegen
deze tour de force
bleek het duover-
voermiddel echter
niet bestand en de
hazen moesten de
benenwagen inzet-
ten. Niet voor een
kleintje vervaard,
verblijdde de hazen
menig ouder met
het voorstel om met

de kinderen op de foto te gaan. Zo blijkt maar weer het is niet hoe
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Welkom haarmode
Beethovenlaan 70A, 6815BM Arnhem 026-3516995 R.M.Waalkens
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Wat een wijk en wat een gezellige
buurt! ......."Een oord van stilte".
En daar woon jij dan in.Wat er aan
auto's in de straat passeert, moeten
ergens zijn, bij iemand in de laan.
Vroeger was er nog wel eens een aan-
rijdinkje, hoek Sweelincklaan-
Beethovenlaan. Was leuk voor de
mensen.Alles stroomde erheen. Maar
ja, je had toen nog niet zoveel t.v. als
nu. Ook tijdens de jaarwisseling wordt
het steeds rustiger. Je kunt nu al om
één uur rustig gaan slapen.

Als je al 58 jaar woont in 't zelfde
huis, dan heb je recht van spreken.
In een prima woning. Van
Woningbouwvereniging Portaal.

Reuze vereniging! (Woonde er 50
jaar: Als jullie een jubileum-
cadeautje willen geven?.. Een lichte
vliezotrap, want aan dit ding til ik
me nog eens een breuk! ... Ik kreeg
hem!). Vaak gedacht een huis te
kopen maar vroeger kon dat alleen
in Zuid, toch niet gegaan, de  2
jongens waren de deur al uit, ruim-
te genoeg voor ons twee toender-
tijd.

Over het begin: Met een vier-
hoeksruil en de nodige kruiwagens
kregen we de woning.Weet u nog
wat een 4 -hoeksruil is? 't Was in
1949. Ik woonde in Coevorden.
Arnhem vond ik een een mooie

Overpeinzingen van een
"Ouwe Man" over Alteveer.

een koe een haas vangt maar
hoe twee paashazen een
grote groep ouders en kin-
deren weten te vangen.

Dat de engeltjes huilden,
maakte het overdekt 'koffie
en advocaat' drinken bijzon-
der gezellig. Zeker ook
omdat, onder begeleiding
van de paashaas, gupje Scholten vanwege het bereiken van de leeftijd
van twee werd toegezongen en de paashazen kleine paashebbedinget-
jes ronddeelden.Tot volgend jaar, paashaas en neef Henk uit Engeland.
Bedankt iedereen voor de inspanning.

Richtje Thien
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stad.Via mijn oude chef, die na zijn
directeurschap in Coevorden, voor
de klas ging staan bij de HTS in
Arnhem, kreeg ik kans een woning
te bemachtigen. Ik solliciteerde in
Arnhem naar een baan. Wel een
baan geen huis.Via de vierhoeksruil,
Coevorden, Den Helder, woning
aan de Apeldoornseweg ingang
Sonsbeek en de Sweelincklaan, een
huis gekregen. Ik mocht niet in de
woning bij de ingang van Sonsbeek,
deze woning hield de Gemeente
voor politiemensen. Ik mocht een
woning uitzoeken op de
Sweelincklaan.
Toendertijd moest men lid zijn van
de PVDA of het NVV (tegenwoor-
dig FNV) voor een huurwoning te
bemachtigen. Het waren leuke
woningen, maar nog geen tuinen.
Alleen maar zand. (stuifzand) Alle
huizenblokken leken op elkaar.
Komt er een toen nog onbekende
bewoonster onze keuken binnen-
stormen. Zegt die vrouw: "Wat
doet u in mijn keuken? 
Zegt mijn vrouw: "Wat doet u in
mijn keuken? "Later goeie vriendin
geworden! 

Er woonden "middenklassers".
Boven het gemiddelde waren het
Schoolmeesters die in de wijk
woonden.Ik was LTS leraar wiskun-
de, later Adjunctdirecteur, ik orga-
niseerde graag, ik zorgde dat de
school "goed liep".Leuk als je in de
wijk af en toe oudleerlingen tegen

komt. Sommigen zijn ook al gepen-
sioneerd. Enkele namen ben ik
kwijt, maar ik weet soms nog wel in
welke bank ze zaten.Mooie tijd was
dat, hè? Gerrie, Rietje, Robbie, Don,
Dick...(Een echtgenoot van een
oudleerling brengt "de meester"
van vroeger op Oudejaarsdag een
schaal oliebollen!)

Jawel, de mensen hier zijn vriende-
lijk en behulpzaam. Ik haalde voor
een bezoekje aan huis mijn vrouw
op uit de Braamberg. Ik kreeg haar
met moeite in de auto, maar er
uit....Ho  maar!. Komt "Baby" de
Voogd langs.
Met zijn machtige boksersarmen
tilt hij haar uit de auto en draagt
haar naar een stoel in de kamer!
Op verjaardagen wordt ik nog wel
uitgenodigd door de ouderen in de
buurt, heel gezellig. Herinneringen
kunnen dan worden opgehaald.
Maar er is ook wel medeleven, als
er weer een Alteveerder naar
Moscowa "verhuist". Het zijn er
velen, als ik goed naga: Kees, Piet,
Aad, Lenie, Joop, Piet, Nel, Ben,
Henk....enz. Enfin, je zou er verdrie-
tig van worden. "Moet je maar niet
zo oud worden " zegt men dan.

En dan zijn we weer bij "het begin".
In zo'n wijk kun je oud worden! En
daarom, ik blijf ALTEVEER trouw!

Ties v.d. Rotte.
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Veilig de Cattepoelseweg over!
Stem tot 10 april bij de ANWB

De ANWB viert dit jaar haar 125-jarig jubileum en deelt daarom als cadeau
veilige verkeerssituaties uit. In onze wijk zijn verschillende onveilige verkeers-
situaties te vinden. Éen daarvan is de oversteekplaats op de Cattepoelseweg
ter hoogte van de Van Blankenburgstraat en de Chopinstraat.Wij hebben dit
punt daarom ingezonden naar de website van de ANWB en hopen o.a. via
bewoners van de wijk veel stemmen te trekken, zodat de situatie wordt ver-
beterd.

Wil jij ook veilig oversteken? Ga dan naar www.craneveer.nl en kijk op
de homepage bij het nieuwsbericht van 20 februari. Daar vind je de
weblink naar onze inzending. Die is ook rechtstreeks te benaderen  via
www.ugcanwb.nl/content/related/454/0 . De digitale stemprocedure is
wat ingewikkeld. Je moet bij de inzending klikken op 'Geef uw waarde-
ring'. Je  komt dan eerst op een pagina waar je je moet registreren als
ANWB-lid of gast (deze gegevens blijven anoniem). Na registratie krijg
je een activeringscode in je mailbox en als je daarop klikt kom je weer
terug bij de inzending.. Je moet dan op de blauwe stembutton drukken.
Bovendien kun je je stem het gewicht 1 tot en met 5 meegeven.
Spreekt voor zich dat wij graag willen dat je voor 5 kiest! Want naast
het aantal stemmen is ook de gemiddelde waardering belangrijk.Als
stemmen niet lukt, stuur dan een mailtje naar
kindverkeersveilig@anwb.nl met de mededeling dat je graag wilt stem-
men op de inzending over de Cattepoelseweg met de waardering 5.
Op 16 april worden alle ingezonden situaties aangeboden aan de
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Nog  geen  donateur  van  Craneveer?
€10 per jaar per gezin, € 5 per jaar per persoon

Naam: …………………………………….
Adres: …………………………………….

Postcode: …………………………………….
Inleveren bij: Ledenadministratie Craneveer

p/a Obrechtstraat 24 6815 BR Arnhem of mail aan: admin@craneveer.nl
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Van de wijkraad
Verrijzeniskerk
De wijkraad heeft contact opgenomen met de
directie van Kuipersbouwgroep en bilateraal overlegt over het voorlig-
gende bouwplan van het terrein van de Verrijzeniskerk. Doel was om
arbitrage over wel of niet vast bouwen van de nieuwe appartementen
aan de huizenblok van de Beethovenlaan (aan Slijkhuis dus) te voorko-
men en om tot een voor alle partijen win-win-situatie te komen.
Uiteindelijk is het gelukt om meteen over te gaan tot de variant van de
'loskoppeling', m.a.w. geen arbitrage. Dit betekent dus dat er (wel) een
opening komt tussen bestaande en nieuwe huizenblok zodat het geheel
opener wordt, zoals ook een van de belangrijke wensen was van werk-
groep en buurtbewoners. In snel tempo zal nu een afronding gemaakt
worden van de ontwerpfase, waarna de bouwvergunning ingediend zal
worden. Bij de verdere uitwerking zal afstemming plaats vinden met de
wijkraad.
De wijkraad beseft dat niet iedereen even gelukkig zal zijn met het eind-
resultaat maar vindt dat er uiteindelijk een acceptabele oplossing voor
de wijk 'uit de bus' is gekomen.
Voor verdere informatie: zie www.craneveer.nl, bij Opheffing
Verrijzeniskerk (onder "Actie").

Wil Smits, voorzitter wijkraad

minister van Verkeer en
Waterstaat. Op het moment dat
we dit schrijven hebben we de
meeste stemmen. En dat willen we
graag zo houden! Wie weet lukt
het ons om de wijk veiliger te
maken voor jong en oud. Stem
dus snel, uiterlijk 10 april! Hartelijk
dank,

Marit Evers en Katja Smit
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Kansen voor de wijk - een oproep:
Wijkontwikkelteam.
Een aantal maanden geleden (augustus 2007) is er een z.g.
'Wijkontwikkelteam Alteveer' in het leven geroepen, waarin deelne-
men: DrieGasthuizenGroep (woonzorgcentra en woningcorporatie),
Stichting Ouderen Welzijn Arnhem (SWOA), Stichting Thuiszorg
Midden-Gelderland, Portaal (woningcorporatie ) en de wijkraad. Ook
De Eenvoud (woningcorporatie) wil hierin deel gaan nemen.
Initiatiefnemer was de DrieGasthuizenGroep, een en ander in het
kader van de invulling van het Masterplan Arnhem-Noord, het gemeen-
telijke beleid om in elke wijk de 'zorg' dichter en herkenbaarder bij de
burger te brengen.
Doelstelling is o.a. om te komen tot een wijkservicepunt. Hieronder
wordt verstaan een kloppend en zichtbare hart voor bewoners en
instellingen in de wijk.
Concreet: een ontmoetingspunt, waar ook activiteiten kunnen worden
ontwikkeld zoals informatie-/servicepunt voor wonen, welzijn en zorg
(met name ook WMO), (para)medische diensten en eventueel openba-
re diensten en commerciële diensten .
Helaas bij gebrek aan menskracht vanuit de wijk is dit team 'slapende'
(met andere woorden: er gebeurt helemaal niks)!

Innovatiefonds
Zeer onlangs heeft B&W besloten subsidiegeld beschikbaar te stellen
voor de kosten van een innovatieve activiteit die zich (o.a.) richt op:
- het bevorderen van betrokkenheid tussen bewoners en groepen

van bewoners in de wijken en buurten van Arnhem,
- het bevorderen van vraaggerichte, integrale en kwalitatief goede

dienstverlening op het gebied van welzijn, zorg en wonen in
Arnhem en 

- het ondersteunen van activiteiten op het gebied van mantelzor-
gers en vrijwilligers in Arnhem.

Het subsidieplafond voor de periode 1 februari 2008 t/m 31 december
2010 is vastgesteld op € 500.000,00 voor natuurlijke personen en €
1.000.000,00 voor instellingen.

Dus: Er is mogelijk geld beschikbaar uit het innovatiefonds, dit dan in
combinatie met (de doelstelling van) het wijkontwikkelteam, ……wat
ligt hier een enorme kans voor onze wijk!! Nu nog: 'trekkers' uit onze
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wijk om deze kansen om te zetten in concre-
te doelen en resultaten…  wie oh wie?? Laat
deze kans niet liggen!!
Informatie / opgeven via e-mail wijkraad@craneveer.nl of via tel. 026-
4421258.

Wil Smits, voorzitter wijkraad

Werkgroep verkeer
We hebben de strijd om erkenning van het door Rijnstate veroorzaak-
te parkeerprobleem verloren.De gemeente vindt dat er geen probleem
is.Als mensen geen parkeerplek in hun eigen straat vinden,zoals regel-
matig gebeurt in de Liszt-en de Mahlerstaat dan hoeven ze maar een
straat verder te gaan en vinden wel een plek.Kortom ,de gemeente
ziet onze wijk als hetzelfde als een wijk in de binnenstad.
Daarnaast ziet het er naar uit dat er dit jaar nog iets gebeurt aan snel-
heidsbeperkende maatregelen in Cranevelt,vooral rondom de scholen.

Jos Verhulst, werkgroep Verkeer

Heroine verstrekking
De heroine verstrekking bij Rijnstate is gestart.Er zijn nu 9 clienten en
dat zal langzaam stijgen tot 25.Op 12 maart is er een open avond
geweest voor de buurt.Het overleg over het convenant is afgerond en
het is verzonden naar de straten rond Rijnstate met de uitnodiging
voor de open avond.De wijkraad heeft wel positieve reacties en geen
negatieve gekregen op de inhoud van het convenant.
In Juni zal het buurtoverleg tussen wijkbewoners,gemeente ,politie en
IRIS-zorg starten.Daarin wordt de gang van zaken bij de verstrekkings-
unit,onder andere evt klachten,besproken.Als iemand graag wil deelne-
men aan dit overleg(we schatten eenmaal per 2 mnd)
dan svp melden.

Jos Verhulst, werkgroep Verkeer

Meldpunt klachten Heroineverstrekking
telefoon 026-378 65 80 of cbeveiliging@alysis.nl.
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Dag Hoe laat? Wat? Waar?
MAANDAG 10.00-11.00 Yoga Alteveltje

14.00-16.30 Ouderensoos Recreatiezaal
15.30-16.30 Tái Chi 55+ Gymzaal boven
19.00-22.00 Biljarten Recreatiezaal
19.00-20.00 Damesgym Gymzaal beneden
20.30-21.30 Basketbal Gymzaal beneden
20.00-22.00 Badminton Gymzaal boven

DINSDAG ochtend Biljarten Recreatiezaal
14.00-15.30 Volksdansen 55+ Recreatiezaal
19:00-20:00 Ismakogie Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden

WOENSDAG 15.45-16.30 Kleutergym 1 Gymzaal boven
16:30-17.15 Kleutergym 2 Gymzaal boven
17.15-18.00 Meisjesgym Gymzaal boven
19.00-20:00 Aerobics Gymzaal boven
19:30-22:00 Schilderen Recreatiezaal
20.00-21.00 BBB-groep Gymzaal boven

DONDERDAG13.15-14.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
14.15-15.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
19.30-22.30 Bridge Recreatiezaal
21.00-22.30 Badminton Gymzaal boven
20.30-22.00 Volleybal Gymzaal beneden

VRIJDAG 13.30-16.30 Bridge Recreatiezaal
ZATERDAG 10.30-12.00 Recr.sport heren Gymzaal beneden

Wilt u kennismaken met één van de activiteiten?
U bent van harte uitgenodigd eens vrijblijvend kennis te maken.

Voor inlichtingen: Mw. Jop Bulage tel. 4451582.
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Hier  kan  uw  
advertentie  staan!

Geïnteresseerd in adverteren
in Craneveer? 

Neem contact op met de
redactie:

redactie@craneveer.nl
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Bij elk redactielid kunt u tot één week na 
verschijning van dit blad uw kopij kwijt.

of per e-mail: redactie@craneveer.nl

Bestuur Recreatievereniging
Craneveer
Maurice Lankheet Voorzitter

Cattepoelseweg 254 tel 3510245
Marjan van Roon Secretaris

Chopinstraat 21 tel. 3510051
Joost Froeling Penningmeester

v. Blankenburgstr 2 tel 4453675
Jop Burlage Ledenadm.

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Cleo van der Stap Comm.

Sweelincklaan 8 tel. 4456712
Hermine van der Burgt Comm.

Cattepoelseweg 214 tel 4453628
Annemarie van de Flier Comm.

Morletpad 7 tel 4453596

bestuur@craneveer.nl

Redactie Wijkblad Craneveer
Jop Burlage Advertenties

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Ysbrand Graafsma Coördinatie/Layout

Sweelincklaan 16 tel. 3514321
Henk Wagenaar Algemeen

Cattepoelseweg 201 tel. 4424073
Herma Zuidema Algemeen

Cattepoelseweg 230 tel. 3518447
Jolande IJsseldijk Coördinatie bezorging

Sweelincklaan 6 tel. 4452105
Marjan Visser Algemeen

Sweelincklaan 107 tel. 3648447

redactie@craneveer.nl

Wijkraad Alteveer / ‘t Cranevelt
Wil Smits voorzitter

Cattepoelseweg 109 tel 4421258
Luit Rietema secretaris

Schubertlaan 5, tel. 4429649
Vacant penningmeester
Jan van Leusen bestuurslid

Mendelssohnlaan 25 tel. 4434882
Maurice Lankheet bestuurslid

Cattepoelseweg 254 tel. 3510245
Werkgroepen / ondersteuning:
Verkeer: Jos Verhulst
Heroineverstrekking: Jos Verhulst
Verrijzeniskerk: Sabine Brachthauser

verrijzeniskerk@craneveer.nl
Noodwoningen: Rene Vossebelt

wijkraad@craneveer.nl

Redactie Website: www.craneveer.nl
Mark Overmeer techn, realisatie

tel. 4456712 
Ton Jansen redactielid

tel. 4452313 
Quico Spaen redactielid

tel. 4452105

website@craneveer.nl 

 

 

 
Donatie Craneveer per seizoen:

€ 5,- p. p. / € 10,- per gezin
Giro 3794217 t.n.v. Penningmeester Craneveer


